
GENERALFORSAMLING 2015

Lise From bød velkommen og foreslog Jørgen Segall som dirigent

1. Valg af dirigent
Jørgen Segall valgt med akklamation

2. Formandens beretning
Lise From berettede om DEHs arbejde.
Henvisning til HusInformation hvor den skriftlige beretning er her.
Spørgsmål:
Ove Lund: spændende med besøg i Danmark. Hvad er deres reaktion?
Lene P: de er meget inspireret ”jeg troede det var et eventyr” (Belarus). Vil lave brugerindflydelse
Beretningen godkendt

3. Forelæggelse af foreningens årsregnskab
Henrik H gennemgik regnskabet. Der er overskud på 61.000 kr.
Godkendt

4. Foreningens budget
Forslag budget 2015: som budget 2014
Godkendt

Kontingent: 150 kr
Lars: seniorer skal være medlem
Godkendt

5. Behandling af indkomne forslag
Ingen forslag indkommet

6. Valg af 7-9 bestyrelsesmedlem
Bestyrelsen genopstiller. Bestyrelsen genvalgt
Alle nuværende bestyrelsesmedlemmer genvalgt for yderligere et år. Herefter består bestyrelsen af:
Lise From Formand lise.from@get2net.dk
Henning Sletved Næstformand henning@sletved.dk
Henrik Haubro Kasserer haubro@europeanhouse.org
Ulrik Brögger Medlem ulrikbrogger@yahoo.com
Dustin Kwateng Medlem dustin@spua.dk
Mikael Yilmaz Medlem mikael@spua.dk
Cihan Özdemir Medlem cihan@spua.dk
Flemming Rasmussen Medlem loli_flemming@hotmail.com
Poul Roepstorff Medlem poulroepstorff@mail.dk
Knud-Erik Sabroe Medlem kesabroe@privat.dk
Ove Lund Medlem ovelund@raastof.dk



7. Valg af intern revisor og 1 revisorsuppleant samt ekstern statsaut. revisor
 Marianne Nielsen
 Anne Nielsen (suppleant)
 Jesper Wennicke, Deloitte, Næstved

8. Debat om foreningens virke
 Lene orienterede om nyt projekt i Belarus
 Lise inklusion som vision er egentlig storslået /bryde båsene. Lars pegede på at man heller ikke

skulle glemme at der er nogle minimumsvilkår for eksempel handicappede. Ove forstår inklusion
som udtryk for solidaritet, og selvom der naturligvis skal være nogle basale materielle forhold, skal
vi også se på hvem og hvorfor der ekskluderes og bliver stigende forskel mellem mennesker: de få
rige og de mange …. Der er mange facetter, vi er nødt til at tage op i en diskussion

9. Eventuelt
Intet

Jørgen Segall takkede for god ro og orden.
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